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In 2020/21, the District’s performing arts venues and facilities were closed for 174 days due to the COVID-19 pandemic. 
Despite cancellation and repeated rescheduling of many planned programmes and activities, the WKCDA team had made 
every effort to sustain the promotion of arts and culture via different formats, such as organising online exhibitions, talks and 
a variety of programmes and performances for different audiences, or resuming physical live shows on-site whenever the 
pandemic situation allows. During the reporting year, the construction progress of the West Kowloon project went well. The 
below quick facts underscore the Authority’s commitment to creating a sustainable and vibrant arts and cultural quarter for 
Hong Kong people during the reporting year.

在2020/21年，受新型冠狀病毒病疫情的影響，西九的表演藝術場地和設施關閉了174日。即使眾多原訂節目和活動要取消和
不斷改期，管理局團隊仍然竭力以不同方式推廣藝術文化，如為不同的觀眾群舉辦網上展覽、講座及各類活動、表演，或在情
況許可下重啟現場表演。另外，報告年度內西九項目的工程進展理想。管理局致力為香港打造一個可持續及充滿活力的藝術文
化區，以下的資料概括了管理局年內的努力。

Performing Arts

Performing arts projects and 
activities organised
舉辦的表演藝術項目和活動

Audience reached
觀眾人次

400+ 616,900+
including over 290 on-site and 150 online projects and activities
包括超過290場現場和150場網上項目和活動

including over 24,400 pax on-site and 592,500 pax online
包括超過24,400位現場觀眾和592,500位網上觀眾

  |  表演藝術

Online Outreach

Followers of West Kowloon Cultural District’s 
Facebook pages
西九文化區各個Facebook
專頁累計追蹤者

Page views of  
West Kowloon Cultural District website
西九文化區網頁瀏覽次數

127,300+5,220,000+

  |  網上推廣
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M+

M+ Collections Archives (individual items)
M+ 檔案藏品（件單獨物件）

Participants of other M+ 
online programmes
參與其他M+ 網上活動人次

Works in the M+ Collections (items)
M+ 藏品系列中的藏品（件）
including the M+ Collection and the M+ Sigg Collection
包括M+藏品與M+希克藏品

Participants of Learning and 
Interpretation programmes
參與教學及詮釋的活動人次

47,000+

55,800+

7,800+

239,200+
including over 70 pax on-site and 239,200 pax online
包括超過70位現場觀眾和239,200位網上觀眾

Hong Kong Palace Museum  |  香港故宮文化博物館

Participants joined 
consultation sessions
參與諮詢會的人次

Loaned exhibits from the 
Palace Museum
故宮博物院借出的藏品（件）

1,000+800+

Project Delivery  |  項目推展

from 2014 till the end of the reporting year
2014年至報告年度完結前

Man-hours of construction work undertaken
建築工程累計小時（以人工時計算）

43,946,200+
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